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Ёrkézett :

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kővér László,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnők tir. !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi XXXVI . törvény 42.

§ (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Seszták Miklós nemzeti fejlesztési miniszterhez

„Megéri-e megadóztatnia napelemeket?” cimmе l.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Ön kormánya а termékdíjtörvény módosításával januártól környezetvédelmi adót vetett ki а
környezetkímél ő , széndioxidkibocsátás nélkül áramot termelő napelemekre és még néhány hasonlóan

környezetbarát technológiára. Az új sarc ténye és mértéke minden szakértő szerint indokolatlan: sem а
termékdíj eredeti célját, sem az állampolgárok helyes magata rtásra ösztönzését nem szolgálja .

Kérem, hogy а fentiekre tekintettel szíveskedjék tájékoztatni arról :

• Mekkora bevételt remél а kormánya napelemek és а minimális energiafogyasztású LED égők

megadóztatásából?

• Készültek-e а hatástanulmányok а döntés meghozatala el őtt? Véleményezte-e а tervezetet az

Országos Környezetvédelmi Tanács ?

• Milyen Uniós szabályok írják еlő а napelemek termékdíj alá vonását?

• Megoldhatónak látja-e а kormány, hogy а magyar gazdaság mostani, kormányálláspont szerint

dinamikusan fejlődő állapotában lemondjon erről а bevételről а környezet és а klíma megvédése

érdekében?

• Tervezi-e а kormány az érintett törvényhelyek, illetve а jogszabály végrehajtási

kormáпуrendele#ének módosítását annak érdekében, hogy а hazai парс lempiac kivégzését és а
magyar környezetpolitika végső nevetségessé válását el lehessen kerülni ?

Budapest, 2015 . január 12 .

Dr. Szél 1 rnadеtt
országgyűlési képviselő (LMP)
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